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___________________________________________________________________ 
 
Vážení a milí jedoměličáci, 
 
jelikož se nám obcí šíří různé dezinformace ohledně výstavby větrných elektráren 
v Jedomělicích, dovolte mi, abych jakožto statutární zástupce obce tyto nepravdivé 
dezinformace několika větami vyjasnil! 
 

Zastupitelstvo obce Jedomělice bylo v loňském roce osloveno dvěma společnostmi, že katastr 
naší obce je dle jejich průzkumu vytipován jako vhodná lokalita k možné výstavbě větrné 
elektrárny, jakožto alternativního zdroje elektřiny budoucnosti.  
Jedná se o severní hranici katastru naší obce → směr Mšec, místní část „Na Borách“. 
 

Zastupitelstvo obce Jedomělice na svém 15. zasedání, konaného dne 25. 3. 2024 projednalo 
a odsouhlasilo spolupráci investora k tomuto projetu, spočívající: 
 
 v souhlasu, že v katastru naší obce – zejména jeho severní části bude umožněno měření 

síly větru, pomocí mobilního zařízení. Tomuto měření ještě podléhá souhlasu 
vlastníků dotčených pozemků,  

 

 v souhlasu, že budoucí investor může zahájit obesílání všech dotčených orgánů 
a institucí (kterých je cca 74), které se k tomuto projektu musí investorovi 
a stavebníkovi kladně vyjádřit! 

 
Pokud výše uvedené bude pro investora kladné, poté bude zahájeny z jeho strany přípravy 
podkladů pro veřejné projednání k představení tohoto záměru všem občanům obce Jedomělice.  
Na základě výsledků hlasování veřejného projednání, popř. hlasování formou referenda bude 
pro nás, vedení obce zřejmé, zda se bude v projektu dále oboustranně pokračovat či nikoli! 
 
Pokud výše uvedené spolupráce investora vyjdou negativně, či z hlasování vyjde, že 
nadpoloviční polovina plnoletých občanů je PROTI tomuto záměru, oboustranná spolupráce se 
automaticky zastavuje a záměr končí bez dalších závazků a nákladů pro obec Jedomělice! 
 
Vážení spoluobčané, je mi velice líto, že tyto zavádějící informace vznikají převážně na 
různých diskusních fórech, mezi občany a sousedy… 
Vždyť se všichni, bez rozdílu, můžete přijít zeptat na skutečný stav situace do budovy Obecního 
úřadu či navštívit zasedání Zastupitelstva obce, která jsou veřejně přístupná! 
 

Nezapomínejte, že v rámci demokracie je potřeba nechat vyjádřit i občany, kteří jsou PRO 
alternativní zdroje elektřiny, nejen v naší obci! 
  
                                                                                            Jiří Pospíšil, toho času starosta obce.  
 


